
Momenter fra møtet med FSS 2.juli 2025

Tilstede på møtet var Frank Robert Lund (styreleder) og Ståle Nordgaard (dagligleder) fra 
FSS, samt undertegnede fra Villroa vel.

1. Årets avgifter (vei, vann og skiløyper)

• Totalsummen (i kroner) på de tre nevnte avgiftene for 2025 blir lik totalsummen i 
2024. Løypeavgiften økes med 3% (iht KPI), mens vannavgiften reduseres med 
tilsvarende sum (i kroner). Avgiftene vil i 2026 og 2027 kun justeres iht KPI.   

2. Hogst kommende vinter
• FSS utarbeider et infoskriv som Villroa vel har sagt seg villig til å tilgjengeliggjøre 

for hytteeierne. I skrivet vil det opplyses om bruk av merkebånd, tidsfrister, datoer
for koordineringer (befaringer) mv.

• FSS ønsker at Villroa vel kvalitetssikrer hytteeiernes ønsker om hogst. 
Undertegnede kommer derfor til å sende ut en email til alle våre medlemmer hvor
de bes om å sende inn sine ønsker på nytt. Dette vil også bli lagt ut på nett slik at 
de som ikke er medlemmer får sjansen til å komme med sine ønsker.

• Koordinering med FSS vil skje ifm høstferien. Det vil bli to gjennomføringer, en i 
uke 40, og en i uke 41. Villroa vel bør også være tilstede på dette. 

• NB: FSS forventer at hytteeierne koord med sine hyttenaboer før trærne merkes. 

3. Skilting av skiløyper og stier
• FSS vil ta initiativ til et møte mellom FSS, andre grunneiere, hytteforeningene og 

ungdomslaget med tanke på å få etablert et prosjekt for å få fornyet skiltingen i 
området Flendalen/Villroa/Bittermarka.

4. Annet
• FSS gav tillatelse til å endre sted for den nye gapahuken i området 

Grasbekkåsen (hvis så viser seg nødvendig).
• FSS gav også tillatelse til å flytte stien mellom Gnolla 2 og Gnolla 1, dvs mellom 

hytte 345 og 234. Dette innebærer i første omgang kun rydding av trær og 
merking av ny trase - ikke graving/oppgrusing. FSS krever at slik maskinell 
tilrettelegging først må godkjennes av kommunen. 
NB: En slik flytting kan kun gjennomføres av Villroa vel.

• FSS vil støtte Villroa vel ifm et møte med Trysil kommune mtp planene om 
tilrettelagte stier som krever maskinelt arbeid. Undertegnede vil søke å få til et 
slikt møte ASAP.

• SØIR (vårt renovasjonselskap) har nå fått alle tillatelser, og de håper å få på 
plass det bebudede sorteringsanlegget rett syd for Vidsyn i høst. 
Søppelcontainerne i hyttefeltene vil da bli fjernet.

• FSS vil gjennomføre kantslått i hyttefeltene, samt at de vil vurdere behovet for 
utbedring av veien ved bekken rett sør for bommen. FSS er også i prosess for å 
hente inn anbud for å gjøre utbedringer på vannledningsnettet i høst.

Mvh
Svein J Sandvik
Styreleder Villroa vel
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